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Mivel az időjárás-jelentések sorra hideget, esőt, fagyot, vagy akár hóvihart jósoltak március 
végére, sok kis gyereket nem engedték el otthonról, így az eredetileg közel 150-es létszámhoz 
képest csak 98-an vettek részt a versenyen. Az időjárás mégis kegyesnek bizonyult, szép tavaszias 
napra esett a verseny dátuma. Még a sár mennyisége sem volt elviselhetetlen. 

A versenyközpontban fűtött helyiségeket tudtunk biztosítani a résztvevőknek, öltözőként is. Itt 
volt a WC is. Mindenki a verseny teljes ideje alatt forró citromos teát kaphatott.  

Néhány kísérő szülő is a helyszínen nevezett, de elegendő volt a meghagyott üres indulóhelyek 
száma. Minden Békés megyei lakos ingyen indulhatott a nyílt kategóriában, amit a szülők ki is 
használták. 

Terepengedélyezési nehézségek miatt az eredeti tervektől eltérően nem normáltávú, hanem 
középtávú volt a verseny. A rajtnál egy esetben kiderült, hogy túl kevés térkép lett kinyomtatva a 
nyílt kategóriához. Azonnal pótoltunk ezt a hiányosságot és a versenyző módosított rajtidővel, 
néhány perccel később indult. 

Két esetben az edző helytelenül jelölte meg a versenyzők saját kategóriáját, így ők túlkorosnak 
indultak. Szükségessé vált az eredmények kiigazítása. Bagdi Ádámot sikerült utólag áthelyezni F10D 
→ F12D kategóriába, mivel azonos pályán futott mind a kettő. Mihály Pétert sajnos ki kellett zárni a 
versenyből. Ki kellett javítani a Mátyás Norbert Balázs rajtidejét, aki tévedésből hamarabb indult, 
mint a rajtideje szerint kellett volna. A leadott adatok már a kijavított eredményeket tartalmaznak. 

 A továbbiakban a verseny probléma nélkül zajlott le. 

Az eredményközlés folyamatos volt. Az eredményhirdetés a megadott időben megtörtént. 
Minden kategóriának győztesei éremdíjazásban részesültek. Kiderült, hogy a legtöbb gyerek és 
felnőtt hibátlanul futotta le a pályát, még a teljesen kezdők és a szülők is. Biztatást kaptak a 
gyerekek az edzőktől, hogy érdemes hibátlanul megcsinálni a pályát, még akkor is, ha nem a 
legrövidebb idő alatt. A régebbi versenyzők is nagyon sokat fejlődtek, ami elsősorban a nemrégen 
megszervezett edzőtábornak köszönhető. Elmondható, hogy mindenki nagyon jól teljesített ezen a 
versenyen, beleértve a szervezőket. A verseny egész ideje alatt komolyabb fennakadás nem 
történt, jó volt a hangulat, mindenki nagy sikerélménnyel tért haza, még a néhány 
vendégversenyzőnek (HOD) is tetszett a verseny. 

A pályák nehézségi foka megfelelt a versenyző képzettségének. Sok új gyereket hoztak a tanárok, 
akik egy egyszerű szalagozott pályán mentek, sokan helyesen felfedezték a rövidítési lehetőségeket. 
A C kategóriákban indultak azok, akik már korábban is találkoztak a tájfutással. Itt már sokan 
használták tájolót és szimbóllistát. A B kategóriában a pálya hosszúsága és az átmenetek nehézsége 
jelentette a kihívást, a legtöbb versenyző örömére. 

Összességében elmondható, hogy a szervezés sikeres volt. A régebbi versenyzők örültek, hogy 
ismét együtt vannak, az újak és a szülők pedig kedvet kaptak a tájfutáshoz. 

A Békés Megyei Tájékozódási Futó Szövetségnek és saját magamnak is ez volt az első önállóan 
rendezett versenye, és azért, hogy jól sikerült nagy köszönettel tartozok a rendezőtársaimnak, 
akiktől nagyon sokat tanulhattam a verseny során. 

Zabagło Sławomir, a versenybíróság elnöke 


